



Your Career as a Service Technician Starts Here



Who We Are - Working together since 1975, Turf Care is an award-winning, privately held Canadian company that provides quality products and services to the golf courses, municipalities, parks departments, professional contractors, and authorized Toro and Kawasaki dealers. We select and distribute only the best quality product lines from industry-leading manufacturers including Toro, Yamaha and Kawasaki.

Join Our Team - Turf Care's foundation and success have been built on strong relationships, talent, knowledge, and the quality of our team. We know it takes the best people to offer the best products and service. We recognize that our employees play an important role in our company's success. We strive to create a collaborative environment that fosters innovation, empowers people, and leverages individual expertise.

Why Work at Turf Care

- Paid holiday shutdown in December
- RRSP Matching
- Company bonus plan paid annually in December
- Paid training and employee development plans
- Regular and engaging social events – food trucks, gift giveaways, games with prizes, in-person and virtual fun events
- Uniforms and safety shoes paid by company
- Advancement opportunities
- A supportive and positive culture-focused environment



"Turf Care has given me a career that has bridged my knowledge and skills base from many years in the Service and Fabrication industries. We have direct lines of communication for support, training, and improvements to equipment design at the engineering level and this is something I've always felt was missing from other jobs in this the line of work!"

Shawn Houle - Shop Foreman, Ottawa, Ontario

"I have been with Turf Care for 24 years primarily because what started out as a good job became a great career. Along the way I have had the opportunity to work with the finest turf technicians in the industry, many of whom are still here. If you want to learn from industry leading technicians while honing your skills in a trade with excellent career opportunities, then consider our team at Turf Care."





Don White - Director of Technical Support Training & Education



Committed to the growth and happiness of our employees through support and leadership, Turf Care was named one of Canada's Best Managed Companies in 2021, 2022 and 2023. Join us and learn how we can help you reach your personal and professional goals.



Get in Touch

turfcare.ca    

200 Pony Drive, Newmarket ON L3Y 7B6, Canada
tel: 1-800-561-8873 | email: inquiries@turfcare.ca

Please send your resume and cover letter to: hr@turfcare.ca



Qui nous sommes - En activité depuis 1975, Turf Care est une entreprise privée canadienne primée, qui offre des produits et services de qualité à l'industrie des terrains de golf, aux municipalités, aux services des parcs, aux entrepreneurs professionnels et aux détaillants autorisés des produits Toro et Kawasaki agréés. Nous sélectionnons et distribuons uniquement les gammes de produits de la meilleure qualité de fabricants chefs de file de l'industrie tels que Toro, Yamaha et Kawasaki.

Joignez-vous à notre équipe - Le fondement et le succès de Turf Care reposent sur des relations solides et sur le talent, les connaissances et la qualité de notre équipe. Nous savons qu'il faut les meilleures personnes pour offrir les meilleurs produits et services. Nous reconnaissons que nos employés jouent un rôle important dans le succès de notre entreprise, et nous nous efforçons de créer un environnement collaboratif qui favorise l'innovation, l'autonomie des gens et tire parti de l'expertise individuelle.

Avantages de travailler chez Turf Care

- Congés payés durant la période de fermeture en décembre.
- Cotisations REER de contrepartie.
- Programme de primes de l'entreprise, payées annuellement en décembre.
- Formation rémunérée et plans de perfectionnement des employés.
- Des événements sociaux réguliers et stimulants – camions de restauration, cadeaux, jeux avec prix, activités amusantes en personne et virtuelles.
- Uniformes et chaussures de sécurité payés par l'entreprise.
- Possibilités d'avancement.
- Un environnement favorable et positif axé sur la culture.



« Turf Care m'a donné une carrière qui m'a permis de faire le lien entre les connaissances et les compétences que j'ai acquises pendant de nombreuses années dans les secteurs de l'entretien et de la fabrication. Nous avons des lignes directes de communication pour le soutien, la formation et des améliorations apportées à la conception de l'équipement au niveau de l'ingénierie, et c'est quelque chose que j'ai toujours senti absent des autres emplois dans ce secteur de travail! » **Shawn Houle** - *Cheffe d'atelier, Ottawa (Ontario)*

« Je travaille chez Turf Care depuis 24 ans, principalement parce que ce qui était au départ un bon travail est devenu une belle carrière. Tout au long de mon parcours, j'ai eu l'occasion de travailler avec les meilleurs techniciens en entretien des pelouses de l'industrie, dont bon nombre sont encore en poste. Si vous souhaitez apprendre auprès de techniciens reconnus dans l'industrie tout en perfectionnant vos compétences dans un métier offrant d'excellentes perspectives de carrière, alors pensez à notre équipe chez Turf Care. » **Don White** - *Directeur du soutien technique, de la formation et de l'éducation*



Nous nous engageons à favoriser l'épanouissement et le bonheur de nos employés par le biais du soutien et du leadership. Nommée l'une des entreprises les mieux gérées au Canada en 2021, 2022 et 2023. Joignez-vous à Turf Care et voyez comment nous pouvons vous aider à atteindre vos objectifs personnels et professionnels.